



INTERNATIONAL BOBSLEIGH & SKELETON FEDERATION

IBSF Registered Testing Pool (RTP) Criteria

The IBSF RTP 2017-2018 was established based on the Top 10 of the IBSF World Championships 2017 in all Disciplines and the Top 10 of the IBSF Discipline Ranking 2016/17.

The National Anti-Doping Organizations (NADOs) of those athletes concerned were contacted and asked to provide the names of the athletes that are currently in their National Registered Testing Pools. Based on this information, those athletes, which are already included in their National Registered Testing Pool have not been put on the IBSF RTP list; Whereas athletes who are not listed in the highest National Registered Testing Pool or are not listed in a National Registered Testing Pool at all have been put on the list.

In addition two women's bobsleigh teams as well as one 2-man bobsleigh team ranked 11 to end were randomly chosen and added to the IBSF RTP.

IBSF Registered Testing Pool (RTP) Kriterien

Der IBSF RTP basiert auf den Top 10 Athleten der BMW IBSF Bob- und Skeleton Weltmeisterschaften 2017 sowie den Top 10 platzierten Athleten der IBSF Disziplinen Rangliste 2016/17.

Die Nationalen Anti-Doping Organisationen (NADO) der betreffenden Athleten wurden kontaktiert, um die Namen der Athleten zu erhalten, die derzeit im nationalen Registered Testing Pool (RTP) gelistet sind.

Basierend auf diesen Informationen wurden diejenigen Athleten, welche bereits im nationalen RTP aufgeführt sind, nicht auf die IBSF RTP Liste aufgenommen. Wohingegen diejenigen Athleten, welche nicht im höchsten nationalen RTP registriert sind, in der IBSF RTP eingeschlossen wurden.

Zusätzlich wurden 2 Damenbob Teams sowie ein Zweierbob Team Herren aus der IBSF Disziplinen Rangliste ab Platzierung 11 und höher ausgelost.

slide into the future